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Abstract (en)
The holder (2) has a wax block (8) inserted in a cup shaped container (6), and a wick (12) passed through a hole (10) of the wax block. The wax
block and the wick are arranged on a base (13) of the container resting upon the wick holder. A base board (14) is provided with a central passage
(16) in form of a hollow cylindrical extension, where the bottom of the wick is received and fixed in the central passage. The base board is formed in
the container as an equilateral triangle, a square and/or regular hexagon, where the base board is formed from a deep-drawing sheet metal stripe.
An independent claim is also included for a method for manufacturing a wick holder.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Dochthalter (2), insbesondere für Teelichter (4), die einen becherförmigen Behälter (6), einen in den Behälter
eingesetzten Wachsblock (8) und einen durch ein Loch (10) des Wachsblockes hindurchgeführten Docht (12) aufweisen, welcher in dem auf dem
Boden des Behälters aufliegenden Dochthalter (2) angeordnet ist, der eine Basisplatte (14) mit einem zentralen Durchzug (16) in Form eines
hohlzylindrischen Ansatzes aufweist, in dem der untere Teil des Dochtes (12) aufgenommen und fixiert ist. Die Basisplatte (14) weist die Form eines
kongruenten regulären n-Ecks mit n=3,4 oder 6 (gleichseitiges Dreieck, Quadrat oder reguläres bzw. regelmäßiges Rechteck) insbesondere die
Form eines regelmäßigen Rechtecks auf.
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